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 SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPISNICA č. 7/2019 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 09. 09. 2019 

 
 
PRÍTOMNÍ:   podľa prezenčnej listiny 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Zámer na zmenu Pracovného poriadku STU  
3. Návrh smernice rektora Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na akad. rok 2020/2021  
4. Prijímacie konanie na akademický rok 2019/2020 informácia o stave podaných prihlášok po 2. kole podávania prihlášok  
5. Pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave  
6. Účasť STU na veľtrhoch 2019 - vizualizácie  
7. Organizačný poriadok UVP STU  
8. Návrh na členstvo STU v AmCham  
9. Návrh na členstvo STU v SBaA  
10. Návrh riešenia správy nehnuteľností na STU  
13. Rôzne 
 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor po letnej prestávke privítal prítomných na 7. zasadnutí kolégia rektora.  
Pani dekanka poďakovala rektorovi a členom vedenia za dodržanie termínu včasného predloženia materiálov na rokovanie.  
Program bol doplnený o nový bod „Informácia o projekte ACCORD“. 
 
PROGRAM:   
1. Otvorenie 
2. Informácia o projekte ACCORD 
3. Zámer na zmenu Pracovného poriadku STU  
4. Návrh smernice rektora Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na akad. rok 2020/2021  
5. Prijímacie konanie na akademický rok 2019/2020 informácia o stave podaných prihlášok po 2. kole podávania prihlášok  
6. Pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave  
7. Účasť STU na veľtrhoch 2019 - vizualizácie  
8. Organizačný poriadok UVP STU  
9. Návrh na členstvo STU v AmCham  
10. Návrh na členstvo STU v SBaA  
11. Návrh riešenia správy nehnuteľností na STU  
12. Rôzne 
 
UZNESENIE: 7.1/2019-KR 
Vedenie STU prerokovalo program 7. zasadnutia kolégia rektora bez pripomienok. 
 
K BODU 2:  Informácia o projekte ACCORD 
 
Informáciu uviedol rektor. Zároveň informoval prítomných, že na dobu riešenia projektu bude na rektoráte vytvorený nový útvar na 
úrovni projektového strediska. Jeho vedúcim/riaditeľom bude Ing. Belko s právomocou rokovať s dekanmi aj partnerskou univerzitou. 
Jeho priamym nadriadeným bude prorektor Moravčík.  
Prizvaný: Ing. Belko, ktorý oboznámil prítomných o zrealizovaných krokoch a aktuálnom stave projektu. 
Informoval o skutočnostiach týkajúcich sa prípravnej fázy projektu a spolupráci s agentúrou Jaspers, ktorá dňa 21.12.2018 vydala 
ACN a následne divízia IQR súhlasné stanovisko. Ďalej informoval o uskutočnených a pripravovaných krokoch zo strany MŠVVaŠ SR 
ako riadiaceho orgánu: 

 dňa 26.10.2018 bolo zverejnené vyzvanie  
 prvá žiadosť ŽoNFP podaná 08.02.2019, druhá žiadosť 02.08.2019 - v súčasnosti prebieha jej administratívna kontrola  
 dňa 16.09.2019 začne prebiehať odborné hodnotenie projektu 
 je predpoklad, že zmluva o NFP by mala byť podpísaná v polovici októbra 2019.  

V rámci diskusie sa dekanka Bieliková zaujímala o termín ukončenia a personálne výdavky projektu. Koniec projektu je plánovaný dňa 
31.12.2023. Ing. Belko informoval, že po ukončení administratívnej kontroly, t.j. 11.09.2019 bude pre prítomných pripravená 
a poskytnutá komplexná informácia spolu s menným zoznamom riešiteľov.  
V závere poďakoval fakultám za spoluprácu pri príprave projektu.  
Prítomní požiadali o zaslanie prezentovaného dokumentu a jeho vloženie do aplikácie e-Porady. 
 
UZNESENIE: 7.2/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie aktuálne informácie o projekte ACCORD. 
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K BODU 3:  Zámer na zmenu Pracovného poriadku STU 
 
Materiál uviedol rektor. Prezentoval päť okruhov navrhovaných zmien, na základe ktorých bude vypracovaný návrh dodatku 
k Pracovnému poriadku STU. Prizvaný: JUDr. Michalička. 
JUDr. Michalička informoval, že materiál je prvým krokom pred plánovanou zmenou pracovného poriadku, ktorý má charakter 
vnútorného predpisu.  
Rektor doplnil, že Vedenie STU na svojom zasadnutí doplnilo ďalší okruh - ako napĺňať pedagogickým a vedecko-výskumným 
pracovníkom objem ich vedecko-výskumnej činnosti, napr. podľa vzoru TUKE. V nadväznosti na uvedené dekani upozornili na potrebu 
mať na zreteli rôznorodosť fakúlt a neurčovať požiadavky na vedecko-výskumné výstupy paušálne. 
Do diskusie sa zapojili: 

 dekan Gregor – k možnosti home office pristúpili hlavne z kapacitných dôvodov, charakter vedecko-výskumnej práce si to 
mnohokrát vyžaduje, stanovili možnosť 1 deň týždenne v priemere, navrhované 2 dni v mesiaci sa im zdá byť málo 

 dekanka Bieliková  
o home office má zmysel v špeciálnych, individuálnych prípadoch stanoviť 1-2 dni v týždni 
o ako námet na revíziu dala do pozornosti striktné požiadavky na podmienky úpravy - zníženia osobných príplatkov, čo 

je podľa vyjadrenia JUDr. Michaličku predmetom platového predpisu, nie pracovného poriadku, dekanka požiadala 
o stanovisko, resp. opätovný výklad zákona  

 UOO – pani predsedníčka Ujhelyiová upozornila na skutočnosť, že zmena pracovného poriadku musí byť prerokovaná, resp. 
konzultovaná aj so zástupcami UOO ešte pred samotným schvaľovacím procesom 

Prorektor Moravčík v závere informoval, že zmenu by bolo dobré realizovať do konca roku 2019 s účinnosťou od 1.1.2020. 
Prorektorka Bakošová dodala, že pri stanovení „home office“ vychádzala zo štandardov iných spoločností a navrhla ponechať menší počet 
dní, a v prípade, že to legislatíva umožní, dať možnosť dekanom vo výnimočných prípadoch rozhodnúť inak, avšak so súhlasom 
príslušného vedúceho. 
 
UZNESENIE: 7.3/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo zámer na zmenu Pracovného poriadku STU s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok ukladá 
Právnemu a organizačnému útvaru Rektorátu STU v spolupráci s príslušnými zodpovednými pripraviť návrh dodatku č. 7 k Pracovnému 
poriadku STU. 
 
K BODU 4:  Návrh smernice rektora Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na akad. rok 2020/2021 
 
Materiál uviedla a prezentovala prorektorka Bakošová v zmysle § 92 ods. 3 a ods. 15 zákona 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade s článkom 23 bod 12 Štatútu STU v platnom znení. Materiál bol 
pripravený, aktualizovaný a formálne upravený na základe návrhov fakúlt a Ústavu manažmentu STU, prerokovaný na zasadnutí vedenia 
dňa 26.08.2019. 
Oboznámila prítomných detailne o zmenách vyznačených priamo v dokumente formou sledovania zmien. Tie sa týkali hlavne článkov 5, 7 
a 8. V závere prezentovala prehľad navrhovanej výšky školného na AR 2020/2021 podľa jednotlivých súčastí STU. 
V rámci krátkej diskusie  

 dekan Šooš zdôvodnil stanovenie výšky poplatkov SjF za štúdium 
 dekan Gregor vyjadril podporu zavedeniu poplatkov za opätovné vydanie dokladov spôsobené zanedbaním študentov.  

 
UZNESENIE: 7.4/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo „Návrh smernice rektora Školné a poplatky spojené so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite 
v Bratislave na akademický rok 2020/2021“ bez pripomienok. 
 
 
K BODU 5:  Prijímacie konanie na akademický rok 2019/2020 informácia o stave podaných prihlášok po 2. kole podávania 

prihlášok 
 
Materiál uviedla a prezentovala prorektorka Bakošová. 
Oboznámila prítomných o počte uchádzačov prihlásených a prijatých na štúdium Bc., Ing. a PhD. programov k 27.08.2019. Zároveň 
porovnala počty prihlásených v 1. a 2. kole prijímacieho konania. Konštatovala, že 2. kolo prijímacieho konania na 1. stupni štúdia má 
význam. Podľa predbežných výsledkov je možné konštatovať, že klesajúci trend je zastavený, tzn. t.č. je situácia v počte podaných 
prihlášok stabilizovaná. Avšak detailnejšia analýza bude k dispozícii koncom októbra. 
Rektor sa zaujímal o počet študentov hlásiacich sa na Ing. štúdium z iných univerzít ako STU - ich počet je malý, navyše prijatie týchto 
študentov je podmienené prijímacou skúškou, ktorú väčšina študentov nezvládne. 
 
UZNESENIE: 7.5/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave podaných prihlášok po 2. kole podávania prihlášok v prijímacom konaní  
na akademický rok 2019/2020. 
 
K BODU 6:  Pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková ako potrebu ošetrenia určitých chýbajúcich prvkov. Prizvaný: Ing. Zsigo.  
Prorektorka Vitková detailne informovala o zmenách vrátane tých, ktoré v dokumente neboli z dôvodu časovej tiesni zapracované, ale 
vyplynuli z ostatného zasadnutia vedenia. Týkali sa doplnenia slova „spravidla“ v Čl. 7, bod 1, písm. b) a Čl. 9, bod 1 a úpravy Čl. 11, bod 5. 
Zároveň upriamila pozornosť na obnovenie Edičnej rady nielen na STU, ale aj na niektorých fakultách.  
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Ing. Zsigo upozornil 
 aj na bod 11 v rámci Čl. 11, kde sa v súvislosti so zmenou určovania recenzentov chápe, že pri monografiách na príslušnej fakulte 

edičná rada stanoví recenzentov, ktorých nemôže automaticky posunúť na vydavateľstvo tak ako je to pri skriptách 
a učebniciach, ale najprv ich zašle prorektorovi na odobrenie 

 potrebu doplnenia termínu v rámci Čl. 6, bod 1, konkrétne pri 20% pre fakultu nie je určený termín dokedy si môže fakulta 
požiadať o prevzatie nákladu 

o navrhol stanoviť 2 mesiace od oznámenia o vydaní publikácie na zaslanie bezodplatnej písomnej objednávky, s čím 
prítomní súhlasili  

Rozsiahla diskusia sa viedla najmä k témam, ktoré otvoril dekan Šooš: 
 recenzentov na monografie navrhuje fakulta a schvaľuje VR príslušnej súčasti STU 
 prerozdelenie výtlačkov 80:20 nebrať ako záväzné 
 financovanie - fakulty by mali vedieť, aké majú na daný rok vyčlenené prostriedky, v prípade, že si ich nevyčerpajú v danom roku 

musí byť garantované, že tieto prostriedky budú prenesené do nasledujúceho roku 

 dotlač publikácií má byť financovaná z prostriedkov z predaja dotknutej publikácie 
 navrhol: 

o edičné plány jednotlivých súčastí zjednotiť na 1 rok, v súvislosti s financovaním to bude viac prehľadné a súčasne budú 
autori publikácií lepšie kontrolovaní 

o zvážiť/hľadať možnosť pridelenia kariérnym prácam status "periodickej" publikácie (ISSN) 
K námetom a vyjadreniam dekana SjF postupne diskutovali a prezentovali názory viacerí dekani. Predseda AS STU a kvestor objasnili 
určité zámery bývalého vedenia, ktoré viedli k definovaniu uvedených pravidiel. Dekan Gatial upozornil aj na chýbajúci článok o edičnom 
pláne, zmenu vedeckých a odborných monografií na vedecké a historické monografie a pod.  
Vzhľadom na rozsiahlu diskusiu rektor v závere požiadal prítomných o písomné zaslanie pripomienok k predloženému materiálu 
prorektorke Vitkovej do 13.9.2019. Po zapracovaní pripomienok bude materiál predložený opätovne na zasadnutie vedenia 
a následne na kolégium rektora. 
 
UZNESENIE: 7.6/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave s pripomienkami. 
 
K BODU 7:  Účasť STU na veľtrhoch 2019 - vizualizácie 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková v súvislosti s prípravou účasti STU na veľtrhoch vzdelávania v roku 2019. 
V krátkosti informovala, že návrhy výstavných expozícií sú pripravované v spolupráci s FA STU a konkrétne na expozícii určenej do Brna 
sa spolupodieľajú aj UK a magistrát HM SR BA. Dekan Šooš vyjadril názor, že aj v súvislosti s výsledkami posledného rankingu by sa STU 
mala prezentovať ako najlepšia technická univerzita na Slovensku. 
Prorektorka Vitková dala do pozornosti aj zaujímavosť, že na tohtoročnej Letnej univerzite pre stredoškolákov bolo prekvapivo veľké 
zastúpenie študentov z KE.   
 
UZNESENIE: 7.7/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie vizuál výstavných expozícií STU pre veľtrhy v roku 2019. 
 
K BODU 8:  Organizačný poriadok UVP STU 
 
Materiál uviedol prorektor Moravčík ako reakciu na nález zistený kontrolou Najvyššieho kontrolného úradu SR.  
Prizvaný: JUDr. Michalička. 
V krátkosti informoval o historickej stope a uskutočnených krokoch v rámci UVP. Upozornil aj na skutočnosť, že riaditelia regionálnych 
centier UVP STU BA Mlynská dolina, UVP STU BA Centrum a UVP STU Trnava – Cambo už nie sú aktuálni, je potrebné vymenovať nových 
riaditeľov. Zároveň upriamil pozornosť aj na ďalšie zmeny v dokumente: 

 koordináciu činností regionálnych centier bude zabezpečovať Projektové stredisko STU  
 jednotné vedenie prístrojových denníkov – formulár v prílohe 
 Čl. 3 – organizačná štruktúra, členenie regionálnych centier 
 dôležitosť koordinačnej a administratívnej funkcie – Rada UVP, ktorá je identická s radou pre strategické projekty. 

Oboznámil prítomných, že najdôležitejšie výhrady NKÚ sa týkali hospodárenia a finančného zabezpečenia UVP, t.j. nebola zabezpečená 
udržateľnosť, ku ktorej sa STU zaviazala. Upozornil, že je potrebné mať predstavu, ako UVP udržať pri živote a splniť tak podmienky. 
Čerpanie rozpočtu UVP musí byť účtované oddelene a evidované s osobitným zreteľom na prostriedky z podnikateľskej činnosti. Ak sa na 
zariadeniach UVP rieši podnikateľská činnosť, musí byť vykázaná samostatne, inak hrozí krátenie dotácie. 
Z diskusie: 
Dekan Čambál  

 upozornil na nedodržiavanie ustanovení legislatívy, Čl. 5, bod 2 bol porušený   
 k 31.8.2019 bolo z fakultných finančných prostriedkov vyčlenených cca 466 586 tis. EUR, stav je neudržateľný 

o v tejto súvislosti požiadal o riešenie problému, zatiaľ bez odpovede, rektor prisľúbil nájsť spôsob ako vyčleniť 
financie na udržateľnosť UVP 

Predseda AS STU 
 upozornil na skutočnosť, že schválené prostriedky na udržateľnosť UVP Akademickým senátom STU neboli na fakultách 

rozdelené korektne 
Dekan Gatial  

 upozornil na formálne chyby v dokumente a zaujímal sa o zmeny v náležitostiach prístrojového denníka 
Dekanka Bieliková 

 vyjadrila názor, že je rozumné, aby STU mala UVP a riadila ho centrálne, avšak podotkla, že činnosti sa vykazujú na 
fakultách 
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Dekan Šooš 
 taktiež upozornil na formálne chyby, chýbajú kompetencie  
 z hľadiska financií sa zaujímal o pomer vykazovania jednotlivých činností 
 požiadal nemeniť podmienky každý rok 

o  prorektor Moravčík upozornil, že ide o dynamický proces, nie je možné fixovať podmienky na niekoľko rokov  
Vzhľadom na množstvo, najmä formálnych pripomienok sa rozhodli dekani Gatial a Šooš zaslať svoje pripomienky k dokumentu 
písomne.  
 
UZNESENIE: 7.8/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Organizačný poriadok UVP STU s pripomienkami. 
 
Rektor sa z dôvodu ďalších pracovných povinností ospravedlnil zo zasadnutia a poveril jeho vedením prorektora Moravčíka. 
 
K BODU 9:  Návrh na členstvo STU v AmCham 
 
Materiál uviedol a prezentoval prorektor Moravčík v zastúpení prorektora Uhereka. 
Informoval členov vedenia, že s Americkou obchodnou komorou aktuálne STU komunikuje a spolupracuje. V tejto fáze ide najmä 
o oficiálne potvrdenie spolupráce formou členstva. Členstvo si vyžaduje schválenie Akademického senátu a Správnej rady STU. 
Členovia kolégia rektora návrh na členstvo plne podporili. 
 
UZNESENIE: 7.9/2019-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s návrhom na členstvo STU v Americkej obchodnej komore a odporúča predložiť materiál na schválenie 
Akademickému senátu STU a Správnej rady STU. 
 
K BODU 10: Návrh na členstvo STU v SBaA 
 
Materiál uviedol a prezentoval prorektor Moravčík v zastúpení prorektora Uhereka. 
Oboznámil prítomných o hlavných cieľoch Slovenskej batériovej aliancie, výhodách členstva ako aj jej aktuálnych členoch. Vyjadril názor, 
že pre STU je zapojenie sa do platformy dôležité. Členstvo si vyžaduje schválenie Akademického senátu a Správnej rady STU. 
Členovia kolégia rektora návrh na členstvo plne podporili. 
 
UZNESENIE: 7.10/2019-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s návrhom na členstvo STU v Slovenskej batériovej aliancii a odporúča predložiť materiál na schválenie 
Akademickému senátu STU a Správnej rady STU. 
 
K BODU 11: Návrh riešenia správy nehnuteľností na STU 
 
Materiál uviedol kvestor.  
Krátko oboznámil prítomných o skutkovom stave nehnuteľného majetku na STU. Upozornil na absenciu pasportizácie a projektovej 
dokumentácie niektorých budov. Z dôvodu systematizácie a komplexnej správy nehnuteľností navrhol obstarať program CHASTIA FM, 
ktorý by pokrýval potreby STU, t.j. zahŕňal by kompletnú evidenciu nehnuteľností, archív a pod. Program bol diskutovaný aj so 
zástupcami fakúlt. 
Prítomní plne podporili návrh a súhlasili s implementáciou programu.  
V rámci krátkej diskusie  

 dekanka Bieliková sa informovala, či je počet licencií pre STU postačujúci 
 dekan Oravec upozornil, že napĺňanie dát môže niekoľkonásobne prevýšiť sumu licencií 

o  kvestor reagoval, že dáta budú naplnené svojpomocne, ide zatiaľ len o pasportizáciu 
 dekan Šooš sa zaujímal o výstupy z UNIKAMu, v prípade, že sú relevantné, požiadal o ich predloženie na KR 

 
UZNESENIE: 7.11/2019-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s návrhom riešenia správy nehnuteľností na STU. 
 
 
INFORMÁCIE A OZNAMY: 
 
Prorektor Moravčík 

 informoval, že v rámci personálneho auditu prebiehajú posledné pohovory, po ukončení auditu bude cca do 2 – 3 týždňov 
prezentovaná záverečná správa  

 
Dekan Čambál 

 opätovne apeloval na hľadanie riešenia k udržateľnosti UVP 
 

Dekan Oravec  
 zaujímal sa o stav riešenia distribúcie MATLABu 

 
Dekan Gatial 

 informoval sa na existenciu grafického manuálu k prístrojovému denníku, o ktorom sa diskutovalo v bode 8 
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Prorektorka Vitková 
 poďakovala dekanom za spoluprácu pri realizácii LUS 
 v rámci plánovaného DOD na STU informovala, že BSK plánuje dňa 05.11.2019 voľno pre stredoškolákov  
 oboznámila prítomných o znížení finančných prostriedkov na Erasmus+, je k dispozícii už aj plán opatrení 

 
Prorektor Szolgay 

 upozornil, že zákon o vysokých školách zaviedol pojem odbory habilitačného konania a inauguračného konania. Tieto budú v 
budúcnosti samostatne navrhovať vysoké školy aj s ich obsahovým vymedzením. V zmysle paragrafu 36 zákona č. 269/2018 o 
zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania, doteraz akreditované právo konať habilitačné konanie a konanie na 
vymenúvanie profesorov v študijnom odbore sa podľa predpisov účinných od 1. novembra 2018 považuje za akreditáciu 
habilitačného konania a inauguračného konania pre odbor habilitačného konania a inauguračného konania, pričom sa 
ponecháva len voľnejšia väzba na študijný odbor ako na všeobecnejší rámec. Táto väzba je upravená v § 31 ods. 2 zákona č. 
269/2018 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania. Odbory habilitácie a inaugurácie budú priradené najviac dvom 
študijným odborom tak, aby obsahové vymedzenie odboru habilitačného konania a inauguračného konania bolo čo najbližšie 
týmto príslušným študijným odborom.  

o Uvedené zasahuje aj do procesu obsadzovania pracovných miest a obsadzovanie funkcií profesorov a docentov. Tieto 
zmeny je treba rešpektovať vo výberových konaniach. Usmernenie vypracuje právny a organizačný útvar RSTU. 

 
Zástupca študentov, Bc. Majstrík 

 informoval o vzniku pracovnej skupiny študentov s cieľom spolupracovať s Magistrátom HM BA 
 
Kvestor 

 informoval, že rekreačné poukazy sú nastavené, MŠVVaŠ SR systémovo refunduje stanovenú časť výdavkov 
 
Dekanka Bieliková sa v závere rokovania zaujímala, či STU plánuje vyvíjať aktivity na podporu klimatického štrajku dňa 20.9.2019  

 v uvedenej záležitosti sa pripravuje spoločné stanovisko s UK a SAV 
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapísala: 11.09.2019    Zápisnicu overil: 20.09.2019 
 
Erika Jevčáková, B.S.B.A.  ______________________________ Dr.h.c. Prof.h.c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík   ________________________________ 
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Október 07.10.2019 KR STU 09:00 13:00 PhD. promócie 

 08.10.2019   10:00 PhD. promócie 

 14.10.2019 PAS STU 14:00  

 21.10.2019 VR STU 09:00  

 28.10.2019 AS STU 14:00  


